
Medborgarförslag om att plugga igen delar av diket som rinner genom Skönskaholmsängen. 

 

På den gamla ängen som ligger nedanför Skönstaholm har fram till mitten av 50-talet 
bedrivets jordbruk i form av vallodling och eftersom denna äng är en del av Drevvikens 
ursprungliga utbredningsområde så är den sank och man anlade flera diken för att avvattna 
markerna. De flesta av dessa diken är idag igenlagda av olika skäl bland annat genom att 
Kvickentorpsskolan byggdes över ett av dikena, dels de radhus som i den starka svängen på 
Farstavägen. Vissa rudiment finns av dessa diken länga Skönstaholmsängen norra sida där för 
övrigt ett dike, även det igenlagt, som avvattnade trädgårdsmästarens friland där en 
förskola/lekpark nu finns. Detta dike har fortfarande ett rör som ligger i dagen nere vid det 
dike som endast finns som små ”gropar” som går i öst-västlig riktning fram till det större diket 
som rinner söderut till Drevviken.  

I detta område finns två finns ”groddammar” varav en den större ligger vid diket.  

Med anledning av den heta diskussion sedan flera år tillbaka om att återställa våtmarker så 
borde det kunna utan större besvär och kostnader vara möjligt att lägga igen denna del av 
”Skönstaholmsdiket”. Den del av diket som fortsätter på Sköndalssidan och in i den våtmark 
som diket slutar i vid spetsen av Drevviken bör man även utreda om möjligheten att även 
lägga igen denna del av diket. Här är det emellertid mer problematiskt eftersom villorna 
ligger nära diket och vid igenpluggning av diket kan risken för översvämning vara 
överhängande. 

För övrigt finns det i Hökarängsskogen/Fagersjöskogen kärr och våtmarker som kanske 
behöver en viss översyn. Kanske det till om med finns smärre områden som man skulle 
kunna göra om till våtmarker. 

 

Jag vill att nämnden överväger att lägga igen den norra delen av Sköndatholmsdiket så att de 
dammar för amfibier som finns blir lite större. 

 

 

 

 

 

 

  




